
OBEC ŠKVOŘETICE 

 

Zápis z 30. zasedání zastupitelstva obce (ZO) Škvořetice konaného dne 
18.11. 2021 

 

 

Přítomni: Josef Hora, Kateřina Schaffarzová, Petr Šavrda, Jaroslav Chlanda, 

                Jiří Hrouda, Josef Ředina, Vojtěch Rosina, Anton Murárik 

 

Omluveni: František Kraml 

 

Přítomní občané: Vojtěch Nový 

                                                                       

Přítomno: 8 členů (z celkového počtu 9 členů ZO), zastupitelstvo je usnášeníschopné 

 

Zasedání zastupitelstva obce Škvořetice bylo zahájeno v 18.00 hodin starostou obce Jaroslavem Chlandou.  

Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), 

ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“). Informace o místě, době a navrženém programu 

připravovaného zasedání zastupitelstva podle § 93 odst. 1 zákona byla na úřední desce obce zveřejněna 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání zastupitelstva 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 

4. Seznámení s rozpočtovým opatřením 9/2021 a 10/2021 

5. Projednání žádosti o prodej obecního pozemku p. Renčová 

Projednání žádosti o prodej obecního pozemku p. Šetele ml. 

Projednání žádosti o prodej obecního pozemku p. Šetele st. 

6. Projednání zvýšení příspěvku SOB 

7. Projednání nového návrhu veřejnoprávní smlouvy s Městem Blatná (na úseku přestupků) 

8. Projednání obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství 

9. Projednání žádosti TJ Lom o finanční příspěvek 

10. Výběr svítidel veřejného osvětlení 

11. Schválení PFO – plán financování vodovodů a kanalizací 

12. Projednání poražení stromů – u bytovky a u p. F. Podhorského 

13. Diskuse 

 

 

ad 1 a 2/ 

Starosta Jaroslav Chlanda zahájil zasedání, přivítal přítomné, seznámil je s programem a požádal o rozšíření 

programu o body 11 a 12.  

 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Schválení rozšířeného programu bylo jednomyslně přijato ZO. 

 

Starosta obce navrhl zapisovatele Josefa Horu, ověřovatele zápisu Petra Šavrdu a Kateřinu Schaffarzovou. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 



 

 

ad3/  

Kontrola unesení z minulého zasedání zastupitelstva: 

Kontrola byla provedena bez výhrad. 

 

 

ad 4/  

Seznámení s rozpočtovým opatřením 9/2021 a 10/2021: 

Starosta seznámil ZO s podobou rozpočtových opatření 9/2021 10/2021. 

 

 

ad 5/ 

1. Projednání záměru prodeje pozemků v KÚ Pacelice a v KÚ Škvořetice: 

Starosta seznámil ZO s 3 žádostmi o prodej obecního pozemku. Jedná se o nesoulad vzniklý při šetření hranic 

v rámci digitalizace katastrální mapy v obci. 

 

                  druh nemovitosti                        pozemek č.              rozloha                         umístění 

1.  zastavěná plocha a nádvoří   -    p.č.      320/106     120 m2,  1/8             k.ú. Škvořetice 

         manipulační plocha         -    p.č. st. 133/2              8 m2   1/8             k.ú. Škvořetice 

               

  2.-3. ostatní plocha / jiná plocha  -     p.č.  401/6               21 m2        k.ú. Pacelice 

  travní porost           -     p.č.   28/1a                8 m2        k.ú. Pacelice 

         ostatní plocha / jiná plocha -     p.č.  401/5           40 m2        k.ú. Pacelice 

 

Návrh usnesení: ZO souhlasí se záměrem prodeje výše zmíněných pozemků. 

 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 119/2021 bylo schváleno. 

 

 

ad 6/ 

Projednání zvýšení příspěvku SOB: 

Starosta seznámil ZO se žádostí Svazu obcí Blatenska o navýšení příspěvku ze 75,-Kč na 100,-Kč/obyvatele. 

 

Návrh usnesení: ZO souhlasí se zvýšením příspěvku SOB. 

 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 120/2021 bylo schváleno. 

 

 

ad 7/ 

Projednání nového návrhu veřejnoprávní smlouvy s Městem Blatná na úseku přestupků: 

Starosta seznámil ZO s návrhem nové smlouvy s Městem Blatná týkající se úseku přestupků. Ve smlouvě je 

navrženo zvýšení poplatku z 800,-Kč na 2.000,-Kč/přestupek. 

 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s uzavřením nové veřejnoprávní smlouvy na úseku přestupků s Městem Blatná. 

 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 121/2021 bylo schváleno. 

 

 

 

 

ad 8/ 



Projednání obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství: 

Starosta seznámil ZO se skutečností, že od 1.1.2021 nesmí být Vyhláškou zvýhodňováni trvale bydlící 

obyvatelé, a proto je třeba schválit novou Vyhlášku, jejíž návrh byl zastupitelům poslán předem. Vzhledem ke 

skutečnosti, že poplatek se nezvyšoval od r. 2005, a TS Blatná svoje služby zdražují, ZO se usneslo na 

zvýšení poplatku z 300,-Kč na 600,-Kč/rok/obyvatele či rekreační objekt. 

 

Návrh usnesení: ZO schvaluje novou Obecně závaznou vyhlášku obce Škvořetice č. 1/2021 o místním 

poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 122/2021 bylo schváleno. 

 

OZV č. 1/2021 byla ZO schválena. 

 

ad 9/ 

Projednání žádosti TJ Lom o finanční příspěvek: 

Starosta seznámil ZO se žádostí TJ Lom o finanční příspěvek a navrhl příspěvek ve výši 20.000,-Kč jako 

v minulých letech. 

 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s příspěvkem pro TJ Lom ve výši 20.000,-Kč 

 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 123/2021 bylo schváleno. 

 

ad 10/ 

Výběr svítidel veřejného osvětlení (VO): 

Starosta prezentoval ZO přehled svítidel různých typů a cen. ZO se shodlo pro doplnění stávajícího VO 

preferovat běžná LED svítidla osvědčená v okolních obcích. 

 

ad 11/ 

Schválení PFO – plán financování obnovy vodovodů a kanalizací: 

Starosta seznámil ZO s plánem financování obnovy vodovodů a kanalizací obce Škvořetice, který je nutný pro 

závěrečné vyhodnocení akce ČOV, splašková kanalizace a vodovod Škvořetice. 

 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s předloženým Plánem financování obnovy vodovodů a kanalizací obce 

Škvořetice.  
 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 124/2021 bylo schváleno. 

 

ad 12/ 

Projednání poražení stromů u bytovky č.p.56 a u p. F. Podhorského: 

Starosta seznámil ZO se 2 žádostmi na poražení stromů na soukromých pozemcích.  

V prvním případě se jedná se o 3 staré břízy u 4-bytovky č.p.56, které rozvalují přilehlý taras a při vichřici 

hrozí jejich vyvrácení.    

V druhém případě se jedná o jasan v rohu zahrady Fr. Podhorského, který ohrožuje stodolu sousední usedlosti 

č.p. 54. 

ZO souhlasí s poražením uvedených stromů na náklady žadatelů a navrhuje poražení podmínit výsadbou 

nových vhodných stromků.   

 

ad 13/ 

Diskuze: 

 

• Rekonstrukce návsi – většina ZO chce pokračovat v přípravných krocích na novou podobu návsi dle 

vizualizační studie architektů projektové kanceláře S-PRO a přejít do fáze zadání projektu. 



 

• Diskotéka - starosta navrhl posunout konec diskoték ze 2:00 hodin na 1:00 hodinu v noci. 

                              -ZO prodiskutovalo možnost monitorování návsi pomocí kamerového systému se 

                                záznamem obrazu umístěným na KD. Vzhledem k legislativě GDPR a s ohledem na 

                                ochranu soukromí se toto řešení zatím odkládá. 

 

• Komunitní kompostování – prověřit podmínky komunitního kompostování dle současných zákonů a 

paragrafů 

 

• Program obnovy venkova JčK (POV) – promyslet si na příští zasedání ZO o jaký dotační titul se bude 

žádat v r. 2022. 

 

 

 

 

 

      

                                      

 

Zapsal:       Josef Hora 

Ověřil:       Petr Šavrda, Kateřina Schaffarzová 

Starosta:     Jaroslav Chlanda 


